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Voor de mensen van de administratie en het stadsbestuur was 
het aanvankelijk koffiedik kijken. "We wilden met dit Praatcafé 
ons beleidsplan toetsen aan de mening van de mensen en die 
mensen zelf ook hun inbreng gunnen", vertelt schepen Tinne 
Rombouts (CD&V). "In het begin bleek de belangstelling klein. 
Het was een nieuw initiatief en de mensen konden zich er dus 
ook niet zo veel bij voorstellen. Maar de belangstelling groeide."  
 

Het stadsbestuur trakteerde de aanwezigen op een flinke brok 
inspraak. "Ik vind het vooral knap dat de politieke 
overtuigingen aan de kant werden gezet", zegt burgemeester 
Arnold Van Aperen (KVB). "Er werd duidelijk naar mekaar 
geluisterd." 
 

Voor Rombouts is het in elk geval een goede start. "Dit moet 
een vervolg krijgen. Zo betrekken we de mensen op een 
positieve manier bij het beleid en dat is een ommekeer die we 
koesteren." 
 

Ook de administratie van de stad toonde zich opgezet met het 
initiatief en de opkomst. De opbrengst van de tap kunnen zij 
alvast gebruiken voor de werking van de personeelskring van 
de stad.8AO 
 

  
 

 
 
 

 


